
 
 

                                                                                                                                                            28. december 2020 
 
 
I medfør af § 37, stk. 1 i Forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg hermed følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

Spørgsmål til Naalakkersuisut:  

Hvor langt er man nået med sagen om etablering af et centralt Sekretariat (Et Hundecenter) for 

grønlandske slædehunde? 

(Medlem af Inatsisartut, Doris Jakobsen Jensen, Siumut)  

 

Begrundelse: 

Under debatten om de grønlandske slædehunde i denne valgperiode har Naalakkersuisoq for 

Kulturområdet på talerstolen været inde på at Naalakkersuisut har planer om at etablere et Sekretariat for 

grønlandske slædehunde (et Hundecenter).  

Da jeg indtil dags dato ikke har hørt nærmere omkring sagen vil jeg hermed gerne have oplyst hvor langt 

man er nået med sagen? 

 


